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Motion om en skyfallsplan 

 

 

Det är svårt att förneka vädrets lynnighet. Lagom och för årstiden typiskt väder blir 

alltmer sällsynt. 

 

Nederbörden kommer mer nyckfullt och södra Sverige och Göteborg har varit kraftigt 

utsatta för skyfall. 

Bara för några år sedan hade vi katastrofområde runt Emån. 

Detta har meteorologer och glaciologer m.fl.  påpekat ett antal gånger. 

 

Den stad som har tagit detta på stort allvar är Växjö, där man har gjort omfattande 

satsningar på LOD(lokalt omhändertagande av dagvatten ) och fått ett både estetiskt 

och lustfyllt flöde.  

 

Vi bygger och planlägger med gröna(gräsmattor) eller svarta(asfaltbelagda) ”öknar”, som 

inte kan suga upp vattnet tillräckligt snabbt. Följden är att vattnet vid ett skyfall kan ta 

oberäkneliga och mycket kostsamma vägar. 

Vi anser att man vid all ny planläggning ska följa en heltäckande skyfallsplan för att ta 

hand om skyfallens effekter i närområdet. 

 

 

 

 

Vi föreslår att kommunen tar fram en heltäckande skyfallsplan för hela kommunen och 

den ska vara vägledande för all detaljplaneläggning framöver och så snart som möjligt 

vara vägledande för att skapa lokala vattenfickor, som räcker för att ta hand om regn vid 

skyfall. 
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